
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

17. Týždeň 

 

Pondelok 22.4. : 

V pondelok nám začal pracovný týždeň veľkým prekvapením ohľadom 

počasia, nakoľko sme sa zobudili do usneženého rána a miestami som 

sa bál, že bude musieť traktor ešte spraviť zimnú údržbu obecných 

ciest. Nebolo možné pracovať vonku a tak som poslal 

verejnoprospešných pracovníkov domov, lebo aj tak mali už skoro 

všetky hodiny odrobené na mesiac apríl. 

Hneď ráno prišli montovať nové vchodové dvere do obecného domu, 

na ktoré sme dostali dotáciu z rezervy predsedu vlády. Všetko dopadlo 

dobre a dvere sú nádherné. Staré dvere sme nepoškodili pri demontáži 

a možno ich ešte niekde použijeme.  Telefonoval som s pani 

riaditeľkou MŠ, nakoľko bude v blízkej budúcnosti jedna učiteľka 

dlhodobo PN a potrebovali sme vyriešiť situáciu s náhradou.  

Doobeda som sa stretol aj s predsedom kultúrnej komisie a dolaďovali 

sme program na víkendový majáles. 

Neskôr som mal stretnutie so statikom pánom Dvorským, ktorý sa bol 

informovať ohľadom povolenia na stavebne práce na jednom 

súkromnom projekte. Hneď som ho „zneužil“ nakoľko sme 

spolupracovali pri mojom predchádzajúcom zamestnaní na mnohých 

projektoch a zavolal som ho na obhliadku domu smútku. Povedal mi, 

že stavba ako taká musela jemne sadnúť a preto tam je taká bublina 

v strede domu smútku. Každopádne statické defekty sme nenašli 

a hneď som aj volal majstra stavbára nech mi príde naceniť opravu, aby 

som vedel informovať aj poslancov. 

Cez elektronickú poštu som podpísal a následne aj poslal dohody 

pracovníkov pre úrad práce, ktorá sa podarila s menším trápením.   

 

 



 

Utorok 23.4. : 

Hneď ráno som mal poradu so zamestnankyňami obecného úradu, kde 

sme rozoberali možnosti, ktoré máme na dotácie od rôznych štátnych 

zdrojov, ale aj napríklad od spoločnosti Jednota. Dostali sme prísľub od 

predsedu, že na budúcu výzvu nám pomôžu s presadením nášho 

projektu, nakoľko tu máme veľkú predajňu a ešte u nás nebola 

podporená žiadna výzva. Pri inej aktivite na stránke ministerstva 

životného prostredia som si všimol, že majú spravenú smernicu ku info 

žiadostiam a zadal som úlohu, nech sa skonzultuje aj vydanie 

a schválenie danej smernice aj pre nás ako obec Sklené. Nie je predsa 

možné, aby sme posielali nekonečné papiere informácii bezplatne. 

Samozrejme, že poplatok bude len, ak bude prekračovať nejakú 

dohodnutú hodnotu a nebude sa vzťahovať na elektronické služby. 

Veď keď je to možné na ministerstve, tak prečo nie aj u nás a ešte 

k tomu, keď sme mali minulý rok toľko infožiadostí a tak rozsiahlych. 

Bol som aj na obhliadke brány na požiarnej zbrojnici a hľadali sme 

riešenie, ako bránu opraviť, lebo v prípade výpadku je brána 

nefunkčná a už sa raz stalo, že ju hasiči neotvorili.  

Doobeda som chystal podklady na zastupiteľstvo, ktoré bolo zvolané 

mimo termín a to hlavne kvôli pripravovanému projektu IBV pri 

cintoríne a rovno sme aj schváli zrušení starých predajov kvôli katastru 

nehnuteľností.  

Prvá časť dopadla celkom dobre, kde reprezentanti firmy, ktorá má 

záujem o stavbu inžinierskych ciest odprezentovala svoj záujem 

a zodpovedala aj na otázky občanov a poslancov. Druhá časť už bola 

trošku iná a preberali sa aj mnohé „evergríny“, ako zastávky pri 

bytovkách a výruby, ale aj návrh časti poslancov na parkovisko pre 

autá v prednej časti parku. Bola to búrlivá diskusia a viac si budete 

môcť pozrieť čoskoro na portáli youtube aj s vyjadreniami všetkých 

aktérov.   

  



 

Streda 24.4: 

V stredu  som poslal pracovníkov obecného domu vyčisťiť resp. 

vypratať novú garáž za poštou, nakoľko bol plánovaný zvoz 

komunálneho odpadu. Bolo tam toho veľa a bývalý zberný dvor je zase 

o niečo bližšie k cieľu, aby tam nezostalo nič, čo tam nepatrí a už vôbec 

nie nejaký odpad. Ráno odtiaľ technické služby odviezli aj kontajner so 

sklom a už tam nie je ani žiadny prázdny kontajner.  

Keď tu už bol nosič kontajnerov a odviezol sklo a za odvoz sme 

naplatili, tak som dal odviezť aj kontajner s popolom z areálu školy 

a ušetrili sme tak polovičku cesty.  

Neskôr som mal debatu s kronikárkou obce pani Ďurčovou a preberali 

sme spolu aj môj projekt „Sklenenej cesty“, ktorý zatiaľ nejdem 

predstavovať detailne, ale čoskoro ho všetci uvidíte.  

Poobede bolo ešte zasadnutie komisie Eurovolieb, ktoré netrvalo dlho 

a všetko prebehlo bez komplikácii 

 

Štvrtok 25.4: 

Pracovníci obce doobeda rozmiestnili lavičky, ktoré sme nakúpili spolu 

s „náučným chodníkom“, hmyzím domčekom a ostatnými prvkami 

projektu vo vonkajšom priestore školy. Nakoľko termín bol dosť 

neúprosný a časť priestoru, na ktorom sa mal projekt realizovať dlho 

premočený, zapojil som sa poobede do prác aj ja spolu s mojim otcom. 

Konkrétne sme skladali skleník, ktorý bol z milión častí, ale nakoniec 

sme ho zložili a je pekne na mieste, pripravený pre deti zo základnej a 

materskej školy, aby si mohli vypestovať vlastnú zeleninu. 

 

Piatok 26.4: 

V piatok bol deň pred Majálesom a tak sme spolu s kultúrnou komisiou 

a ostatnými dobrovoľníkmi nachystali všetko, na úspešné zvládnutie 



akcie Majáles. Roboty bolo veľa, ale program sa nakoniec vydaril 

a týždeň zakončil futbalový zápas, ktorý sme žiaľ prehrali. 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     29.4.2024 

 

 


